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Barneveld, 27 december 2018 
 
 
Geacht College, 
 
Op basis van de organisatie verordening van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie van Lokaal 
Belang schriftelijke vragen aangaande de informatievoorziening naar de gemeenteraad aangaande 
het dossier ‘grondtoepassingen’. 
 
Lokaal Belang werd net als anderen, op dinsdag 18 december volstrekt overvallen door informatie 
vanuit de media dat nog veel meer mogelijk vervuild zand in de gemeente Barneveld is toegepast. 
Het bleek niet te gaan om de eerder bekende toegepaste 1000 ton, maar om 9323 ton, met name in 
de woonwijk Veller (ruim 6700 ton).  
Dit was voor Lokaal Belang reden om schriftelijke vragen te stellen en later ook opnieuw een 
interpellatiedebat aan te vragen. Om het college, over wederom het gebrek aan- en eerder beloofde, 
actieve informatieplicht aan de raad, ter verantwoording te roepen. 
 
In een mail van Gedeputeerde Conny Bieze op 6 december jl. , bleek al dat de gemeenten, dus ook 
het college van de gemeente Barneveld, op de hoogte waren gesteld over de grondtoepassingen. 
Dus al eerder dan 12 december, de dag van het interpellatiedebat, toen de wethouder namens het 
college nog stelde dat de gemeenteraad ‘nu alles wist’. Inmiddels blijkt dat het college de raad 
onjuist te hebben geïnformeerd.  
Daarnaast stelde de firma Vink dat zij de gemeente, als een van de afnemers van de grond (zand), al 
veel eerder dan 12 december op de hoogte had gesteld. Namelijk via uitgebreide mails met 
tekeningen, onderzoek en grondbewijzen aan de gemeente op 9 november. Aangezien het de taak 
van de gemeenteraad is om het college te controleren op haar handelswijze en beleidskeuzes, vindt 
Lokaal Belang het essentieel de totale inhoud van deze mails te kennen en te beoordelen.  
 
Na ons eerdere en indringende verzoek om toezending van deze informatie, hebben wij uiteindelijk 
een mail met enkele bijlagen ontvangen. Het college heeft bij de beantwoording niet aangegeven dat 
er nog mails ontbreken, waardoor de beantwoording niet volledig zou zijn. Na eigen onderzoek bleek 
deze informatie echter onvolledig. Een mail met het grondbewijs met als toepassing ‘Veller, 
aangaande 6719 ton’, waarbij de gemeente afnemer (koper) is, ontbrak. Evenals de mail met het 
grondbewijs ‘Eilanden-Oost, aangaande 854 ton’, waarbij CV de Burgt afnemer (koper) is en waar de 
gemeente als medeontwikkelaar in zit. Op vrijdag 21 december heeft de fractie van Lokaal Belang 
deze informatie opnieuw en met spoed opgevraagd. De mails met deze informatie zijn vooralsnog 
onvindbaar, zo werd ons die dag medegedeeld. In een reactie van het college vandaag, bleek dat zij 
deze informatie vooralsnog niet aan ons willen verstrekken. Het argument van het college, 
‘zorgvuldigheid boven snelheid’, om de gevraagde informatie vooralsnog niet met ons te delen, staat 
echter los van de actieve informatieplicht naar de gemeenteraad, waartoe het college wettelijk 
verplicht is.  
Lokaal Belang vraagt het college overigens niet om inhoudelijke reacties of beleidskeuzes, het gaat 
hier eenvoudigweg om het doorsturen van mails, niets meer en niets minder. 
Het betreurt Lokaal Belang ten zeerste dat, nadat de gemeenteraad eerst onjuist door het college is 
geïnformeerd, nu ook onvolledig door het college is geïnformeerd.  
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De volgende vragen: 
 

1. Hoe kan het zijn dat, na alle discussies, het college de gemeenteraad nog steeds niet volledig 
informeert? 

2. Hoe kan het dat het college niet alle mails met essentiële informatie in dit dossier, waaruit 
blijkt dat het college al vanaf 9 november op de hoogte was van de toepassing in de 
gemeente Barneveld, kan vinden? 

3. Hoe kan het dat uit speurwerk van Lokaal Belang moet blijken dat de door het college 
gestuurde informatie onvolledig is? 

4. Is het college het met ons eens dat het nooit zo mag zijn dat een fractie een WOB-verzoek 
moet indienen om alle gevraagde informatie te verkrijgen? 

Het zou Lokaal Belang ten zeerste betreuren als onze fractie een ‘WOB-verzoek’ zou moeten inzetten 
om de volledige informatie boven tafel te krijgen. Echter, Lokaal Belang zal daar, indien nodig, wel 
toe over gaan. Lokaal Belang verzoekt het college daarom de betreffende informatie uiterlijk 
4 januari voor 17:00 uur aan de gehele gemeenteraad ter beschikking te stellen. 
 
 
 
Namens de fractie van Lokaal Belang,  
 
 
Mijntje Pluimers-Foeken 
Fractievoorzitter Lokaal Belang 
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